

PAPAGO! R Series

Setup and GO!

快速操作指南



1. Power Button
2. Touch Screen
3. Speaker
4. Reset Button
5. Mini USB Connector
6. Micro SD Card Slot

1. 電源按鈕
2. 觸控螢幕
3. 喇叭
4. 重置按鈕
5. Mini USB接頭
6. Micro SD卡插槽

POWER ON 開機

To power on device, please long press the power key till the screen shows up while device is in power off stage.

當裝置處在關機狀態，長按裝置上方電源鍵至螢幕開啟即可開機



SUSPEND 休眠

To suspend device, please short press then release the power key and then the screen should become dark in suspend stage.

當裝置處在開機狀態，短按裝置上方電源鍵即可進入休眠狀態



3 Seconds
三秒鐘

POWER OFF 關機

To power off device, please long press the power key till the screen becomes dark while device is in power on stage.

當裝置處在開機狀態，長按裝置上方電源鍵至螢幕關閉即可關閉裝置電源




10 Seconds
十秒鐘

Reset 系統重置

When unknown error occurred, press the reset button on the bottom of the device to reset the device.

當系統發生不明狀態的錯誤時，可用筆尖按壓機器後方的系統重置鈕，讓系統重新啟動




 Please use pen or pin to reset the power
使用筆或迴紋針重置


- A. Suction cup mount
- B. Lock Lever
- C. Tension Knob
- D. Cradle



- A. 擋風玻璃吸盤
- B. 吸盤鎖定桿
- C. 角度調整鈕
- D. 導航機固定座


Mount Your R Series 安裝導航機

 Fit the bottom of your device into the cradle.
將機器底部凹槽處固定於固定座上。

 Tilt your device back until it snaps in place.
將機器與固定座卡緊。



Plug the Power Cable 安裝電源

 Plug the small end of the cable into the mini USB connector.
將電源線插入Mini USB 插孔

